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      Annotation

    
        
          Выпускная квалификационная работа посвящена модернизации испытательной центрифуги ПЦ3, принадлежащей АО ПО «Уральский оптико-механический завод», с целью улучшения её эксплуатационных характеристик. Проведен критический анализ конструкции исходной центрифуги, проанализирована её кинематическая схема. Разработаны структурно-функциональная и кинематическая схемы модернизированной центрифуги. Проведен расчет аэродинамического сопротивления, по которому смоделирована работа сервопривода, выбран и обоснован оптимальный вариант серводвигателя. Улучшено использование центрифуги и диапазон воспроизводимых ускорений до 5000 м/с2.В программном комплексе САПР SolidWorks разработана 3D модель центрифуги и представлен вид испытательного комплекса с модернизированной центрифугой ПЦ3. Описаны основные элементы модернизации, способы их изготовления, необходимые датчики и устройства. Описана последовательность сборки основных узлов и их настройка перед вводом в эксплуатацию.
        

        
          Final qualification work is devoted to the modernization of the PC3 test centrifuge owned by Ural Optical and Mechanical Plant JSC to improve its operational characteristics.A critical analysis of the design of the initial centrifuge has been carried out, its kinematic scheme has been analyzed. The structural-functional and kinematic schemes of the upgraded centrifuge have been developed. The calculation of aerodynamic drag has been carried out, according to which the operation of the servo has been modeled, the optimal variant of the servo motor has been selected and justified. The use of the centrifuge and the range of reproducible accelerations have been improved up to 5000 m/s2.A 3D model of a centrifuge has been developed in the SolidWorks CAD software package and a type of test complex with an upgraded PC3 centrifuge has been presented. The main elements of modernization, methods of their manufacture, necessary sensors and devices have been described. The sequence of assembly of the main components and their configuration before commissioning have been described.
        

    

  

  
    
      Document access rights

    

		
      Network
    		
      User group
    		
      Action
    	
	
              	
        ILC SPbPU Local Network
      		
        All
      		
          [image: Read]
                      	
      
	
              	
        Internet
      		
        Authorized users SPbPU
      		
          [image: Read]
                      	
      
	
          [image: ->]
              	
        Internet
      		
        Anonymous
      		
                      	
      


    

  

  
    Usage statistics

    
        
          	
                
                  [image: stat]
              	
                Access count: 40
                

                Last 30 days: 1
                

                
                  Detailed usage statistics
                
              


        

    

  


    

  
        
      
        		
              

	Advanced Search
	Attribute Search
	Contacts
	Information Library Complex



              	Last Arrivals
	Most Requested Items


            	
              
    © SPbPU, 1996-2023



    Powered by ILS 
    
    «Ruslan-Neo»
    (© OOO «OLS»)


            	
			


      

    
  

  

[image: ]





